

# Protokoll Styrelsemöte

## Friluftsförbundet Genarp 2023-08-31

Plats: Kyrkstugan 19.00

Närvarande: Christel Meijerhöffer, Mats Hjerthén, Helene Hansson, Therese Omme, Peter Ohlsson, Johanna Petersen, Jenny Planell, Napoleon Truedsson

1. Öppnande av mötet
2. Godkännande av dagordningen  
Dagordningen godkändes.
3. Val av mötessekreterare och justerare  
Mats Hjerthén valdes till sekreterare och Peter Ohlsson till justerare.
4. Föregående protokoll  
Therese sammanfattade protokollet från förra mötet och berättade att det nu är bestämt att Erik Törnblad kommer den 14/10 till vår ledarträff.
5. Årsplanering  
Kullalägret gick av stapeln under helgen som gick. Det var ett lyckat läger där flera kommenterade att det var bra, god mat och roliga stationer på lördagseftermiddagen. Det noterades även att barnen lekte över åldersgränserna. Några grejer som det visade sig att vi måste införskaffa: silvertejp, bättre oljelampor samt två-tre vindskydd (kompleta med pinnar). Mörkerrundan äger rum den 28 oktober. Eftersom vi saknar årets arrangörsgroup (Strövare -14) så har Annie sagt att hon kan ställa upp och arrangera det tillsammans med Strövare -13 och Lufsare -12.  
Ljus i Genarp? Vi kollar upp om det kommer bli av i år, vi återkommer om vårt engagemang där i så fall.  
Kullaläger 2024: Therese pratar ihop sig med de andra Lufsare -12 om de ska ta vars ett år eller samarbeta 2024 och 2025 samt att Strövare -13 då skjuter på sitt arrangemang till 2026, för att täcka upp för Strövare -14 som saknas.
6. Ledarträff, Camp Out, 2023 16-17 september 2023. Lägesrapport.  
Anmälningstiden förlängdes till den 31/8 och vi är 46 anmälda varav 14 från Genarp. Arrangörsguppen har tillsammans med Peter varit i Raftarp och tittat på byggnaderna och omgivningarna. Peter har genom en samarbetspartner fått ett väldigt bra pris på frystorkad mat och han har skrivit ett fint välkomstbrev som ska mailas ut till deltagarna. Vi tar med vår paellapanna samt att vi lånar ytterligare en. Även popuptält lånar vi ett utöver vårt eget.

## Genarps lokalavdelning

### 7. Läget i verksamheten

Knytte-20 - Två barn är intresserade av att börja, men ingen som visat intresse för att bli ledare. Johanna kollar om hon kan sätta upp en lapp på dagis i byn.

Knytte-19 - Säsongstart på söndag med 15 barn och 4 peppade ledare, de ska träffas 7 gånger under hösten.

Knytte -18 - De är tre ledare och tänker ta in förälder varje gång så de har en extra hjälpledare med sig på träffarna.

Mulle-16/17 - De ska ha sex träffar under hösten. De har tappat två ledare men tagit in en ny, även de ska ta in en förälder som hjälpledare.

Strövare -15 - Hade sin första övernattnings på Kullalägret

Strövare -13

2xLufsare -12 - Den ena gruppen är 13 barn och ska under sin första höstträff SUP'a.

Lufsare -11 - Kommer inom kort ut med sin planering för hösten.

Lufsare -10 - Ska ut och paddla vid Höjalen där de bokar kanoter och lägerplats.

TVM-09 och TVM-08 - Några av ungdomarna var med på Kullalägret, i övrigt pratade vi lite om hur vi ska kunna behålla våra TVM'are

Vuxen Mulle -

Tipsrundan - Har premiär den 10/9.

MTB - Drar igång nu till helgen med ca 35 ledare och ca 80 barn. För två veckor sedan hade de en ledarträff där de cyklade en runda, provade några övningar och hade efterföljande terminsplanering gruppvis.

SUP - Är i gång med sina träffar

Gravelcykling - Planerar att ha tre tillfällen med start i oktober

Vandring - Kommer att ha sin första träff i oktober

### 8. Övriga frågor

Ang. föräldrar som hjälper till, så är det sagt från Riks att en vuxen person som har kontakt med barn regelbundet ska lämna in utdrag ur belastningsregistret. Vi i styrelsen bestämmer därför att enstaka hjälptillfällen inte kan ses som regelbundna träffar och att utdrag således ej behövs.

-Boden kommer att få lite ny panel på sig med start nu till helgen.

-Ledarträff höst, matlagning 14 oktober eller 21 oktober

Christel skickar ut inbjudan till alla ledare nästa vecka till träffen som nu är bestämd att äga rum den 14 oktober kl 14.

-I mån om tid lite teknisk support i styrelsen

-Genomgång av hemsidan. Hemsidan behöver uppdateras med gruppernas information och ledarnas kontaktuppgifter, Napoleon fixar. Christel vill även lägga till paddlingstips som Malmö har på sin sida.

-Therese lägger ut på Facebook och hemsida att vi söker ledare till -14 och -16/17

-Mats skriver ut "Nu startar vi upp"-terminslapp.

## Genarps lokalavdelning

- Helene söker bidrag till vindskydd och ledarkläder.
- Napoleon har inventerat tre tält i sommar så att alla tält är kompletta.
- Mats har gått en utbildning i Rbok (Lunds kommuns verktyg för att rapportera tid för bidragsansökningar samt boka lokaler), Napoleon ska registreras som ytterligare användare utöver Mats.

Nästa möte 28 september kl 19

### 9. Mötet avslutas

Mötet avslutades och ordföranden tackade mötesdeltagarna.

Vid protokollet

Justeras

Mats Hjerthén 2023-08-31

Peter Ohlsson 2023-08-31